

ناقلات تعلن عن تحقيق صافي ربح قدره 1.31 مليار ريال قطري عن الربع الثالث من العام 2025، بزيادة قدرها 3.0%

الدوحة، قطر – 28 أكتوبر 2025

أعلنت شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) ش.م.ق.ع عن نتائجها المالية عن الربع الثالث من عام 2025 المنتهي في 30 سبتمبر 2025، حيث حققت الشركة صافي ربح بلغ 1.31 مليار ريال قطري، مقارنة مع 1.28 مليار ريال قطري عن الفترة نفسها من العام 2024، بنسبة زيادة قدرها 3.0%. مما يؤكد على المرونة التشغيلية والنجاح الاستراتيجي لأعمالها في ظل التغيرات التي تشهدها الأسواق العالمية لنقل الغاز الطبيعي المسال.

المؤشرات المالية الرئيسية للربع الثالث من عام 2025:

- حققت شركة ناقلات صافي ربح قدره 1.31 مليار ريال قطري، بنسبة زيادة 3.0%.
- بلغ إجمالي الإيرادات 3.49 مليار ريال قطري، بنسبة زيادة 1.5%.

صرّح المهندس عبد الله السليطي، الرئيس التنفيذي لشركة ناقلات، قائلاً: "لقد حققت الشركة أداءً قوياً في الربع الثالث، بفضل كفاءة التنفيذ واستقرار العمليات مع الالتزام الثابت من فرق العمل بالسلامة، والتميز التشغيلي، والاستدامة البيئية.

نحن نقترّب من مرحلة مهمة في خططنا للتوسع، حيث ينتقل برنامجنا لتوسعة أسطول الغاز الطبيعي المسال من التخطيط إلى التنفيذ، وذلك مع بدء تسليم أول ناقلة من مشروع التوسعة اعتباراً من نهاية عام 2026. يوضح هذا التوسع قدرتنا على الاستجابة بفعالية لمتطلبات السوق العالمية، وقد انعكس ذلك بشكل إيجابي على التطور في البحث عن الريادة في أداء السفن والأحواض البحرية وكذلك الخدمات اللوجستية الداعمة. إن النتائج المحققة تعزز ثقتنا في القدرة على توفير قيمة مستدامة وطويلة الأمد للمساهمين والشركاء ولقطاع نقل الطاقة العالمي.

تمكنت الشركة من تعزيز مرونتها المالية من خلال اتفاقية تمويل مع بنك التصدير والاستيراد الكوري لتوريد 25 ناقلة غاز طبيعي مسال بما يسهم في رفع مستوى القدرة التنافسية، دعماً لطموحات النمو المستدامة طويلة الأجل. كما نفذت الشركة إجراءات فعالة لتحسين الكفاءة وخفض التكاليف في الأسطول والأعمال الأخرى، لضمان أعلى مستويات الإنتاجية والجاهزية التشغيلية.

كما واصلت الشركة تركيزها على قطاعات الصحة والسلامة وحماية البيئة، إلى جانب الاستعدادات الجارية للحفاظ على أعلى التصنيفات في تدقيقات الصحة المهنية والبيئية. وتأكيداً على مكانتها القيادية، تم إدراج الرئيس التنفيذي، المهندس عبد الله السليطي، في قائمة "قادة الاستدامة 2025" الصادرة عن مجلة فوربس للشرق الأوسط عن قطاع النقل البحري والخدمات اللوجستية.

وتماشياً مع التزام شركة ناقلات بتطبيق أفضل الممارسات في علاقات المستثمرين، فسوف تعقد الشركة اجتماع علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية عن الربع الثالث من العام 2025، وذلك في يوم 29 أكتوبر 2025 في تمام الساعة 13:30 (بتوقيت الدوحة). وسيكون العرض التقديمي الخاص بهذا الاجتماع متاحاً على الموقع الإلكتروني للشركة قبل انعقاده. للمزيد من المعلومات عن تفاصيل الاتصال للمشاركة في الاجتماع عبر الهاتف، يُرجى زيارة موقع الشركة الإلكتروني: www.nakilat.com.

-انتهى-

NEWS RELEASE

Nakilat reports QAR 1.31 billion net profit for the third quarter of 2025, an increase of 3.0%

Doha, Qatar — October 28, 2025:

Qatar Gas Transport Company Q.P.S.C. (Nakilat) announced its financial results for the third quarter of 2025 ended 30 September 2025, with a net profit of QAR 1.31 billion, compared to QAR 1.28 billion for the same period in 2024, an increase of 3.0%. This result underscores Nakilat's strong operational resilience and strategic discipline in a dynamic global LNG shipping environment.

Key financial highlights for the third quarter of 2025:

- Achieved a net profit of QAR 1.31 billion, up 3.0% year-on-year.
- Achieved total income of QAR 3.49 billion, up 1.5% year-on-year.

Eng. Abdullah Al-Sulaiti, Chief Executive Officer of Nakilat, stated: "Nakilat delivered a strong performance in the third quarter, driven by efficient execution and stable operations, alongside our teams' unwavering commitment to safety, operational excellence, and environmental sustainability.

We are approaching a pivotal phase in our expansion plans, as our LNG fleet growth program transitions from planning to execution, with the first vessel from the expansion project scheduled for delivery by the end of 2026. This expansion demonstrates our ability to respond effectively to global market demands and has positively impacted our pursuit of leadership in vessel performance, shipyard operations, and supporting logistics services. The results achieved reinforce our confidence in delivering sustainable, long-term value to shareholders, partners, and the global energy transport sector."

The company enhanced its financial flexibility through a financing agreement with the Export-Import Bank of Korea for the delivery of 25 LNG carriers, supporting its long-term sustainable growth ambitions and boosting competitiveness. Nakilat also implemented effective measures to improve efficiency and reduce costs across its fleet and operations, ensuring high productivity and operational readiness.

Nakilat continued to prioritize health, safety, and environmental protection, with ongoing preparations to maintain top ratings in occupational health and environmental audits. Reinforcing its leadership position, CEO Eng. Abdullah Al-Sulaiti was listed among Forbes Middle East's "Sustainability Leaders 2025" under the maritime transport and logistics sector.

In keeping with Nakilat's commitment to exemplary investor relations, Nakilat will host a conference call to discuss the financial results for the third quarter of 2025, on October 29, 2025 at 13:30 hours (Doha Time). The presentation will be published on the company's website prior to the conference call. For dial-in details and further information, please visit Nakilat's website at www.nakilat.com.

-Ends-